
Vážený pane řediteli,  

Vážený pane primáři,  

   

   

velice ráda bych touto cestou poděkovala za profesionální péči, které se mi a mé dceři 

dostalo v rámci očního vyšetření u paní doktorky Galovičové. Byly jsme obě zahrnuty 

důkladným vysvětlením každého jednotlivého kroku, který byl při vyšetření proveden, dceři 

byly postupy vysvětleny přiměřeně k jejímu věku a nechyběla ani názorná ukázka na modelu 

oka, který má paní doktorka v ordinaci. Dokladem toho, že paní doktorka vše krásně dceři 

popsala je i to, že ta ve škole paní učitelce následně „vysypala z rukávu“ počet dioptrií, které 

bude mít, včetně přesné diagnózy. Ačkoliv je situace ve zdravotnictví v médiích neustále po 

personální stránce prezentována se zhoršující se tendencí, (neboť zkušení lékaři a další 

personál odcházejí do zahraničí),  myslím, že paní doktorka jeho pověst svou erudicí 

jednoznačně pozvedá. Je velmi precizní a z ordinace jsme obě odcházely s pocitem, že jsme 

se ocitly v rukou odborníka.  

   

S přáním příjemného odpoledne  

Kateřina 

 


